
 

Vystudovala jsem Fakultu stavební ČVUT a věnovala jsem se praxi v oblasti energetických 

hodnocení budov a světelně technických studií. Nyní jsem studentkou 2. ročníku doktorského 

studia Fakulty architektury oboru Architektura a urbanismus. Mám za sebou již nějakou praxi 

a ráda svoje poznatky a zkušenosti z praxe propojuji s akademickou rovinou. Tímto titulem 

bych taky chtěla kandidovat do AS.  Ráda bych přispěla k tomu, aby i studenti FA byli vidět i 

slyšet při zlepšování podmínek a studijního prostředí naší školy. 

 

VÝUKA A PRAXE BY SE MĚLY PROLÍNAT. 

 

SPOLUPRÁCE JEDNOTLIVÝCH FAKULT ČVUT. 

 

ROZŠÍŘENÍ MOŽNOSTÍ ZAHRANIČNÍCH STÁŽÍ. 

 

 

S kandidaturou do AS FA ČVUT souhlasím. V Praze dne 25.10.2022 

ING. DAGMAR RICHTROVÁ 


